

Title (en)
Garment hook-clamping hanger.

Title (de)
Kleiderbügel mit Klemmvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de pince à crochet pour la suspension d'un vêtement.

Publication
EP 0113604 A1 19840718 (FR)

Application
EP 83402212 A 19831117

Priority
FR 8219647 A 19821124

Abstract (en)
a) Hook-clamping hanger for hanging a garment, such as a skirt or trousers, on a rod or the like. b) This device comprises two vertical small plates (1 and 2), of elongated form, adapted to be engaged inside the waistband of the garment to be hung in order to grip it between their ends, two folds being formed for this purpose inside this waistband. The upper edges of these small plates are joined, in their central portion, by a hinge (3) or the like which leaves them free over all the rest of their length. Provision is also made, moreover, in the central portion, for means capable of tightening the two small plates together. The hanging hook (6) is preferably movable relative to the pinching small plates and the tightening means consist of a member, for example a clamp (7), coupled to this hook. c) This device may be used, in particular, for providing the attractive display of garments in a sales outlet. <IMAGE>

Abstract (fr)
a) Dispositif de pince à crochet pour la suspension d'un vêtement tel que jupe ou pantalon, sur une tringle ou similaire. b) Ce dispositif comprend deux plaquettes verticales (1 et 2), de forme allongée, adaptées à être engagées à l'intérieur de la ceinture du vêtement à suspendre afin de pincer, entre leurs extrémités, deux replis formés à cet effet dans cette ceinture. Les bords supérieurs de ces plaquettes sont réunis, dans leur partie centrale, par une charnière (3) ou similaire les laissant libres sur tout le reste de leur longueur. Par ailleurs, il est prévu, également dans la partie centrale, des moyens aptes à serrer les deux plaquettes l'une vers l'autre. De préférence le crochet (6) de suspension est mobile par rapport aux plaquettes de pincement et les moyens de serrage consistent en un organe, par exemple une pince (7), accouplé à ce crochet. c) Ce dispositif peut être utilisé notamment pour assurer la présentation attrayante de vêtements dans un magasin de vente.

IPC 1-7

A47J 51/14; A47F 7/19

IPC 8 full level

A47G 25/48 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 25/481 (2013.01)

Citation (search report)

- US 3767092 A 19731023 - GARRISON J, et al
- US 3559852 A 19710202 - GREEN EDWARD C
- US 3698607 A 19721017 - BATTES JOHN H
- FR 1570186 A 19690606

Cited by

GB2308295A; GB2308295B; GB2266659A; GB2293314A; GB2293314B; DE4430752C1; US5595331A; EP0699407A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

FR 2536261 A1 19840525; EP 0113604 A1 19840718; JP S59105430 A 19840618

DOCDB simple family (application)

FR 8219647 A 19821124; EP 83402212 A 19831117; JP 22050183 A 19831122